
 

 

Protokoll fört vid 113:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv, ekonomisk förening. 
 
 
 
Datum: 2021-03-23 
Plats: Digitalt möte via Teams 
Närvarande: Åke Berg, Marco Fjordmark, Lars-Erik Fälth, Emma Eriksson, Daniel Berlin, Ola 
Gustafsson.  
Adjungerad: Charlotte Johansson. 
Frånvarande: Tomas Axelsson, Beata Allen. 
Under §6, Årets företagare mm närvarade också Företagarnas repr på Höglandet, David Hansen och 
Veronica Örfelth. 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordföranden öppnade det 113:e styrelsemötet, ett digitalt styrelsemöte via Teams.  
 
§ 2 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Marco Fjordmark. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2021-02-24 godkänns. Noteras att en del siffror från 
presentkortsförsäljningen justerats i efterhand. Nya siffror redovisas under §4 ekonomi, nedan. 
 
§ 4 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader   
Kassören rapporterar om ett fel som upptäckts av skatteverket i redovisningen runt löner under 2020. 
Felet, som inte i någon nämnvärd grad påverkar resultatet, har justerats, men föranlett en del extraarbeten 
som medfört att bokslutet ännu ej är färdigställt. Dock kan konstateras att bokslutet slutar med ett 
plusresultat på sista raden. 
 
Presentkortsredovisningen är nu avslutad och ger följande resultat: 
Totalt fakturerat för sålda presentkort: 467.550 kr. 
Ej inlöst, presentkort från Attends: 30.000 kr.  
Ej inlöst, presentkort från övriga företag: 5.900 kr. 
 
Ej inlösta medel från Attends, 30.000 kr, är insatta på Barncancerfonden, enligt företagets förutbestämda 
villkor. Diplom har erhållits från Barncancerfonden för denna insats. Diplomen lämnas vidare till Attends 
för intern information i företaget. 
 
Ej inlöst medel i övrigt, 5.900 kr. Beslutas att använda pengarna för utveckling av ett permanent lokalt 
presentkort för företag anslutna till Aneby Näringsliv. 
 
§ 5 Aktiviteter 
Frukostmöten 
25 feb – stort intresse för frukostsamtal med Åhusen Höglandet AB, ny ägare till fastigheten Linden 2. 
Cirka 25 medverkande på frukostsamtalet. 



Avsikten var att genomföra en enkel enkät bland deltagarna för att efterhöra hur frukostsamtalet 
uppfattas. Detta blev ej genomfört av sekreteraren. 
25 mars – på programmet kommunens nya översiktsplan, samt medverkan av Erik Lax från Bröderna Lax 
AB. Stort intresse av förhandsanmälningarna att döma. 
 
Företagsmässan 2022 
Arbetsgruppen, Lars-Erik, Marco, Ida och Ola, har ännu ej agerat i planeringen. Möte inplanerat för att ta 
fram tidsplan med mera för presentation på styrelsemötet i april. 
 
Införande av permanenta presentkort 
Marco rapporterar om inledande kontakter med företag som kan tillhandahålla teknisk lösning. Han 
fortsätter arbetet med frågan. 
 
§6 Årets företagare – Årets unga företagare 
Till den här punkten anslöt även David Hansen och Veronica Örfelth, båda styrelseledamöter i 
Företagarna Höglandet. Det är Företagarna, som i samarbete med lokala näringslivsorganisationer, delar ut 
utmärkelserna Årets företagare och Årets unga företagare. 
 
En spänstig diskussion förs kring ett antal mycket välmeriterade entreprenörer i Aneby kommun som 
kandidater till de båda utmärkelserna. En genomgång av kriterierna för att få utmärkelsen görs också. 
Det är med stor tillfredställelse vi kan konstatera att det finns gott om kandidater i Aneby och att det 
också finns gott om unga entreprenörer som vågar satsa och som utmärker sig i sitt företagande. 
Diskussionen mynnar ut i att mötet enas kring två välmeriterade kandidater till prisen.  
 
Beslutas att Ola i samarbete med David författar motiveringar och för de båda namnen vidare till 
Företagarnas länsorganisation. Planerat datum för utdelning är Aneby Näringslivs årsstämma 16 juni. 
 
§ 7 Frågor kring köpmännen 
Emma ger uttryck för att det är en tuff tid för många köpmän. Svårigheten är att veta hur man kan satsa, 
men samtidigt förhindra smittspridning genom för stor tillströmning i butikerna. 
Sju butiker deltar i en påskäggsjakt med priser i resp butik, ett sätt att lyfta intresset för lokalhandeln.  
Marco har för avsikt att gå runt bland butikerna vid lämpligt tillfälle för att känna av stämningar och bilda 
sig en uppfattning om hur resonemanget går.  
Vecka 17 planerar Höglandsvillan för en invigningsvecka. 
 
§ 8 Frågor kring Science Park 
Den inplanerade utbildningen i april skjuts till hösten i hopp om att kunna genomföra fysiska möten då. 
Tills vidare finns ett antal utbildningar genom SP och genom Almi för den som vill fördjupa sig. Ida har 
bra koll på detta och kan hänvisa intresserade företagare och nyföretagare till detta. 
Noteras kan att det är ett antal nystartade företag i Aneby under årets första månader, både AB och 
enskilda firmor. Några har Ida haft kontakt med inför bildandet och övriga kontaktas. 
 
§ 9 Information från kommunen 

• Covid-19 är naturligtvis en allt överskuggande fråga. Trots den ökade smittspridningen i landet 
och i länet har vi hittills låga siffror i Aneby kommun. Det är bra fart på vaccinationen, logistiken 
runt den fungerar bra, men orosmolnet är tillgången till vaccin. 

• Efter att ha haft en befolkningsminskning under 2020, efter sex år med positiva siffror, kan vi nu 
glädja oss åt en bra start på 2021. Vi har för tillfället ett plus på 40 invånare sedan nyår. Ny 
befolkningsprognos från mars månad, pekar på 7.000 invånare under 2026. 

• Översiktsplanen är ute på samrådsförfarande, publiceras helt digitalt. Är för övrigt programpunkt 
på kommande frukostsamtal för Aneby Näringsliv.  Nya markområden för både 
bostäder/villabebyggelse samt företagsetableringar planeras.  

 
§ 10 Medlemsfrågor 
Inga förändringar, 84 medlemsföretag. 
 



§ 11 Övriga frågor 
a. Bredband till Näringslivets hus. Nuvarande avtal är uppsagt från och med april, då det sågs som 

onödigt hög kostnad. Vid kontakter har det visat sig att det inte är så enkelt att sänka kostnaden, 
då företagsabonnemang är avsevärt kostsammare än privata abonnemang. 
Beslutas att ge Åke i uppdrag att teckna nytt avtal från och med april månad och med Tele2 som 
leverantör. 

b. I samband med detta konstateras också att föreningens nuvarande mailadress ej är i funktion. Det 
föranleder oss att byta mailadress. 
Ola får i uppdrag att registrera mailadressen anebynaringsliv@gmail.com 

 
§ 12 Nästa styrelsemöte 
Tisdag 27 april – digitalt via Teams. Kallelse via Ola. 
Planerade styrelsemöten i övrikt: tisdag 25 maj. Årsstämma onsdag 16 juni  
  
§ 13 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl 19.45. 
 
 
Justeras: 
 
 
Åke Berg   Marco Fjordmark Ola Gustafsson  
ordförande     justerare         sekreterare   
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